
Vraag GroenLinks (Mandy Bart):

In Sint Maarten is een 4g paal geplaatst die nog op diesel draait. Waarom is deze nog niet 
aangesloten op het elektriciteitsnet? Gaat deze aangesloten worden op het elektriciteitsnet en zo ja,
wanneer? Zo nee, waarom niet?


